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OR.Oz.0022.17.2023 

PROTOKÓŁ NR  286/2023 

posiedzenia Zarządu Powiatu Aleksandrowskiego 

w dniu 13 kwietnia 2023 r. 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przyjęcie protokołu. 

4. Porządek posiedzenia. 

5. Tematy: 

5.1. a) Informacja Dyrektora Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie 

Kujawskim na temat perspektyw rozbudowy i modernizacji SPS Nr 4. 

b) Wniosek Dyrektora Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie 

Kujawskim o zabezpieczenie środków finansowych na wykonanie projektu sali 

gimnastycznej z adaptacją istniejących pomieszczeń na magazyn sportowy i przebieralnie 

oraz boiska wielofunkcyjnego z bezpieczną nawierzchnią – zajęcie stanowiska. 

5.2. Sprawozdanie za 2022 rok z realizacji Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych 

w Powiecie Aleksandrowskim na lata 2019 – 2028. 

5.3. Sprawozdanie z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie 

Kujawskim w zakresie systemu pieczy zastępczej za 2022 rok wraz z zestawieniem 

potrzeb na 2023 rok – projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie przyjęcia 

sprawozdania. 

5.4. Uchwała Nr 6/S/2023 Składu Orzekającego Nr 10 Regionalnej Izby Obrachunkowej  

w Bydgoszczy z dnia 5 kwietnia 2023 r. w sprawie wyrażenia opinii o przedłożonym przez 

Zarząd Powiatu Aleksandrowskiego sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2022 rok wraz 

z informacją o stanie mienia powiatu. 

5.5. Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie przejęcia zadań z zakresu administracji 

rządowej związanych z kwalifikacją wojskową w latach 2023, 2024 i 2025. 

5.6. a) Pismo Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim dotyczące 

porozumienia z Gminą Miejską Nieszawa w sprawie warunków i zasad organizacji   

i wykonywania przeprawy promowej przez rzekę Wisłę w mieście Nieszawa w ciągu drogi 

powiatowej nr 2049C Nieszawa – Brzeźno – (projekt porozumienia). 

b) Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie wprowadzenia opłat za przeprawę 

promową przez rzekę Wisłę w miejscowości Nieszawa i ustalenia stawek za przewóz 

promem. 

5.7. a) Projekt uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę Nr XXXVIII/357/2022 Rady 

Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 19 grudnia 2022 r. w sprawie uchwalenia budżetu 

Powiatu Aleksandrowskiego na rok 2023. 

b) Projekt uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę Nr XXXVIII/358/2022 Rady 

Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 19 grudnia 2022 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2023 – 2029. 

5.8. Wniosek do Przewodniczącego Rady Powiatu Aleksandrowskiego o zwołanie sesji Rady 

Powiatu Aleksandrowskiego w trybie art. 15 ust. 7 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r.  

o samorządzie powiatowym (t.j. Dz. U. 2022 r. poz. 1526 ze zm.). 
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5.9. Pismo Burmistrza Miasta Aleksandrowa Kujawskiego w sprawie wyrażenia zgody  

na zamontowanie banneru informacyjnego dotyczącego udostępnienia danych liczbowych  

z realizacji Programu „Czyste Powietrze” na elewacji budynku, tj. na balkonie sali 

konferencyjnej – zajęcie stanowiska. 

5.10. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie ogłoszenia dziesiątego przetargu ustnego 

nieograniczonego na sprzedaż budynków garażowych położonych w Aleksandrowie 

Kujawskim przy ul. Wyspiańskiego, stanowiących własność Powiatu Aleksandrowskiego. 

5.11. Wniosek Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego  

w Raciążku o wyrażenie zgody na wszczęcie postępowania o udzielenie zamówienia 

klasycznego o wartości mniejszej niż progi unijne na „Remont balkonów budynku D 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku z rozbiórką 

zadaszenia nieczynnego składu opałowego” – zajęcie stanowiska. 

5.12. Protokół z postępowania o udzielenie zamówienia, którego wartość nie przekracza 

130.000 zł na „Budowę strony internetowej oraz przeprowadzenie audytu dostępności 

cyfrowej strony internetowej” w ramach przedsięwzięcia grantowego  pn. „Poprawa 

dostępności dla osób ze specjalnymi potrzebami w Starostwie Powiatowym  

w Aleksandrowie Kujawskim” w ramach projektu pn. „Dostępny samorząd – granty” 

realizowanego przez Państwowy Fundusz Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych  

w ramach Działania 2.18 Programu Operacyjnego Wiedza Edukacja Rozwój 2014 – 2020” 

– II postępowanie – zajęcie stanowiska. 

5.13. Pismo Sekretarza Powiatu w sprawie organizacji XVI Powiatowego Rajdu Rowerowego 

– zajęcie stanowiska. 

5.14. Pismo Prezesa Ochotniczej Straży Pożarnej w Ciechocinku o wsparcie finansowe  

z przeznaczeniem na zakup nagród dla drużyn OSP uczestniczących w zawodach na torze 

przeszkód, które odbędą się 27 maja 2023 r. w ramach „8 Wojewódzkich Pokazów  

i Parady Strażackiej – Zlot Samochodów Strażackich w Ciechocinku” – zajęcie 

stanowiska. 

5.15. Wniosek Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim  

o wyrażenie zgody na wszczęcie postępowania o udzielenie zamówienia klasycznego  

o wartości mniejszej niż progi unijne na zadanie pn. „Poprawa infrastruktury drogowej 

drogi powiatowej nr 2632C ul. Granicznej w Aleksandrowie Kujawskim na odcinku od km 

0+000 do km 0+920 na terenie powiatu aleksandrowskiego polegająca na remoncie” – 

zajęcie stanowiska. 

 

6. Sprawy różne. 

7. Inne sprawy wniesione przez członków Zarządu Powiatu. 

8. Zamknięcie posiedzenia. 

 

 

Ad 1. 

Pani Lidia Tokarska Starosta Aleksandrowski – otwieram posiedzenie Zarządu Powiatu 

Aleksandrowskiego w dniu 13 kwietnia 2023 r. o godzinie 8:00.  

Posiedzenie odbywa się w siedzibie Starostwa Powiatowego w Aleksandrowie Kujawskim 

przy ulicy Słowackiego 8 w pokoju 215 (II piętro).  
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Ad 2. 

Pani Lidia Tokarska – stwierdzam quorum. W posiedzeniu uczestniczy troje członków 

Zarządu Powiatu: Lidia Tokarska, Andrzej Łozicki i Małgorzata Wdowczyk. 

Ponadto, w posiedzeniu uczestniczyła Paulina Smykowska Sekretarz Powiatu i Mariusz 

Możdżeń Skarbnik Powiatu. 

Posiedzenie jest prawomocne i Zarząd może podejmować uchwały.  

 

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Ad 3. 

Pani Lidia Tokarska – proponuję przyjąć bez czytania protokół nr 285/2023 posiedzenia 

Zarządu Powiatu z dnia 3 kwietnia 2023 r. Czy są uwagi, propozycje zmian,  

czy uzupełnień do przedłożonego protokołu? Nie widzę. Proponuję przyjąć go bez czytania. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Członkowie Zarządu Powiatu, w wyniku głosowania przyjęli protokół nr 285/2023 

posiedzenia Zarządu Powiatu z dnia 3 kwietnia 2023 r. 

 

 

Ad 4. 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do proponowanego porządku dzisiejszego posiedzenia. 

Proponuję rozszerzyć o punkty: 

5.6. a) Pismo Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim dotyczące 

porozumienia z Gminą Miejską Nieszawa w sprawie warunków i zasad organizacji   

i wykonywania przeprawy promowej przez rzekę Wisłę w mieście Nieszawa w ciągu drogi 

powiatowej nr 2049C Nieszawa – Brzeźno – (projekt porozumienia). 

b) Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie wprowadzenia opłat za przeprawę 

promową przez rzekę Wisłę w miejscowości Nieszawa i ustalenia stawek za przewóz 

promem. 

5.7. a) Projekt uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę Nr XXXVIII/357/2022 Rady 

Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 19 grudnia 2022 r. w sprawie uchwalenia budżetu 

Powiatu Aleksandrowskiego na rok 2023. 

b) Projekt uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę Nr XXXVIII/358/2022 Rady 

Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 19 grudnia 2022 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2023 – 2029. 

5.8. Wniosek do Przewodniczącego Rady Powiatu Aleksandrowskiego o zwołanie sesji Rady 

Powiatu Aleksandrowskiego w trybie art. 15 ust. 7 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r.  

o samorządzie powiatowym (t.j. Dz. U. 2022 r. poz. 1526 ze zm.). 
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5.9. Pismo Burmistrza Miasta Aleksandrowa Kujawskiego w sprawie wyrażenia zgody  

na zamontowanie banneru informacyjnego dotyczącego udostępnienia danych liczbowych  

z realizacji Programu „Czyste Powietrze” na elewacji budynku, tj. na balkonie sali 

konferencyjnej – zajęcie stanowiska. 

5.10. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie ogłoszenia dziesiątego przetargu ustnego 

nieograniczonego na sprzedaż budynków garażowych położonych w Aleksandrowie 

Kujawskim przy ul. Wyspiańskiego, stanowiących własność Powiatu Aleksandrowskiego. 

5.11. Wniosek Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego  

w Raciążku o wyrażenie zgody na wszczęcie postępowania o udzielenie zamówienia 

klasycznego o wartości mniejszej niż progi unijne na „Remont balkonów budynku D 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku z rozbiórką 

zadaszenia nieczynnego składu opałowego” – zajęcie stanowiska. 

5.12. Protokół z postępowania o udzielenie zamówienia, którego wartość nie przekracza 

130.000 zł na „Budowę strony internetowej oraz przeprowadzenie audytu dostępności 

cyfrowej strony internetowej” w ramach przedsięwzięcia grantowego  pn. „Poprawa 

dostępności dla osób ze specjalnymi potrzebami w Starostwie Powiatowym  

w Aleksandrowie Kujawskim” w ramach projektu pn. „Dostępny samorząd – granty” 

realizowanego przez Państwowy Fundusz Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych  

w ramach Działania 2.18 Programu Operacyjnego Wiedza Edukacja Rozwój 2014 – 2020” 

– II postępowanie – zajęcie stanowiska. 

5.13. Pismo Sekretarza Powiatu w sprawie organizacji XVI Powiatowego Rajdu Rowerowego 

– zajęcie stanowiska. 

5.14. Pismo Prezesa Ochotniczej Straży Pożarnej w Ciechocinku o wsparcie finansowe  

z przeznaczeniem na zakup nagród dla drużyn OSP uczestniczących w zawodach na torze 

przeszkód, które odbędą się 27 maja 2023 r. w ramach „8 Wojewódzkich Pokazów  

i Parady Strażackiej – Zlot Samochodów Strażackich w Ciechocinku” – zajęcie 

stanowiska. 

5.15. Wniosek Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim  

o wyrażenie zgody na wszczęcie postępowania o udzielenie zamówienia klasycznego  

o wartości mniejszej niż progi unijne na zadanie pn. „Poprawa infrastruktury drogowej 

drogi powiatowej nr 2632C ul. Granicznej w Aleksandrowie Kujawskim na odcinku od km 

0+000 do km 0+920 na terenie powiatu aleksandrowskiego polegająca na remoncie” – 

zajęcie stanowiska. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pani Lidia Tokarska – czy są inne wnioski o zmianę porządku. Nie widzę. 

Przechodzimy do realizacji dzisiejszego porządku posiedzenia. 

 

Porządek posiedzenia Zarządu Powiatu, stanowi załącznik do protokołu. 
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W posiedzeniu Zarządu Powiatu w punkcie 5.1 uczestniczyły pani Agata Ceglewska 

Przewodnicząca Komisji Polityki Społecznej Rady Powiatu Aleksandrowskiego i pani Edyta 

Jaszczak Dyrektor Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie Kujawskim. 

 

 

Ad 5.1. a) Informacja Dyrektora Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie 

Kujawskim na temat perspektyw rozbudowy i modernizacji SPS Nr 4. 

b) Wniosek Dyrektora Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie 

Kujawskim o zabezpieczenie środków finansowych na wykonanie projektu sali 

gimnastycznej z adaptacją istniejących pomieszczeń na magazyn sportowy  

i przebieralnie oraz boiska wielofunkcyjnego z bezpieczną nawierzchnią – zajęcie 

stanowiska. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.1. a) Informacja Dyrektora Szkoły 

Podstawowej Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie Kujawskim na temat perspektyw rozbudowy  

i modernizacji SPS Nr 4. b) Wniosek Dyrektora Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 4  

w Aleksandrowie Kujawskim o zabezpieczenie środków finansowych na wykonanie projektu 

sali gimnastycznej z adaptacją istniejących pomieszczeń na magazyn sportowy  

i przebieralnie oraz boiska wielofunkcyjnego z bezpieczną nawierzchnią. 

Proszę panią Dyrektor Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie Kujawskim  

o przedstawienie informacji na temat perspektyw rozbudowy szkoły. 

 

Pani Edyta Jaszczak Dyrektor Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie 

Kujawskim – na wstępie chciałam powiedzieć w jakim tempie szkoła się rozwija. W 2012 r. 

było 112 uczniów, a w tej chwili mamy 137 uczniów, czyli wzrost liczby uczniów o 20%.  

W tym roku szkolnym przyjęliśmy 22 uczniów i 15 na wczesne wspomaganie rozwoju 

dziecka. Dlatego moja prośba do Zarządu o przychylenie się do mojego wniosku dotyczącego 

pespektywy rozwoju szkoły, w tym rozbudowy budynku. W tej chwili mamy za mało klas.  

W przyszłym roku będzie o jedną klasę lub dwie więcej. Z roku na rok dzieci przybywa, 

zwłaszcza małych dzieci na wwr-y, które są chore i które potencjalnie mogą być uczniami 

naszej szkoły. Dostałam wstępny projekt ekspertyzy, która przekazana została do uzgodnień  

i tam są zawarte rozwiązania, które należałoby wdrożyć. Zacznę od remontów, które są na 

bieżąco konieczne do wykonania, żeby dostosować się do zaleceń przeciwpożarowych, a 

później przejdę do tego jak widziałabym rozbudowę szkoły.  

Jeżeli chodzi o remonty, które musimy przeprowadzić jak najszybciej, tj. wymiana ścian  

z płyt łatwopalnych w dwóch pomieszczeniach, ponieważ są z płyt pilśniowych zrobione 

ściany, jest to niedopuszczalne i muszą być zmienione. Są to częściowo ruchome ściany,  

w pomieszczeniu socjalnym sprzątaczek i ściana działowa, która dzieli korytarz od gabinetu 

księgowej. Zalecono nam montaż kaloryferów we wszystkich klasach. Na razie nawet się do 

tego nie przymierzam, nie wiem czy jest to takie konieczne na dzisiaj. Instalacja jest również 

stara i wymaga wymiany. Zalecone mamy również wymianę lamp na korytarzach. Musi być 

zwiększone doświetlenie w pewnych miejscach.   Dokopałam się do piwnicy, nie jest taka 

duża jak się spodziewaliśmy, zaledwie 15 m2, pod świetlicą, są do niej zamurowane drzwi.  

Myślę, że warto ją przystosować do naszych potrzeb. Rozwiąże to nam problem magazynowy 
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w szkole. Na strychach obydwu budynków jest cała masa rzeczy łatwo palnych, ławki, meble 

niepotrzebne, dekoracje szkolne. To musimy bezwzględnie usunąć. Kolejne zalecenie, montaż 

stałego urządzenia gaśniczego, musimy wymienić niektóre gaśnice na te o większej 

pojemności, musimy dołożyć gaśnic w piwnicy.  Z rzeczy, które będą najdroższe do 

wykonania to oświetlenie awaryjne i instalacja sygnalizacji przeciwpożarowej. To poszło do 

uzgodnień jako alternatywne do zabudowania klatki schodowej. Wymiany wymaga na pewno 

instalacja centralnego ogrzewania. Instalacja jest stara, bardzo grube rury powodują, że 

bardzo dużo oleju opałowego spalamy. Nie mamy możliwości przykręcania kaloryferów, 

wszystko jest tak zapieczone, że nie ma możliwości zamontowania  zaworów 

termostatycznych. Zrobiłam wstępne rozeznanie, kilku hydraulików było i przeglądało 

instalację. Koszt wymiany grzejników plus rury ok. 200 tys. zł, oprócz pieca. Czeka nas 

wymiana całej instalacji, bo jest w bardzo złym stanie. Piec już też ma swoje lata, na razie 

działa dobrze. Mieliśmy remont pieca, jakaś część została wymieniona i działa bez zarzutu. 

Może gdyby instalacja była inna to ten piec też by się oszczędziło. Piec ma automatykę, ale 

temperatury nie zmniejszymy poniżej 60 0C. W tej chwili można by część kaloryferów 

zakręcić, ale nie ma takiej możliwości, brak regulatorów temperatury i wszystkie grzeją na 

ful. Gdyby wyłączyć ogrzewanie to w niektórych klasach byłoby za zimno, dlatego 

ogrzewania wyłączyć nie można. Powiedział mi fachowiec w tej dziedzinie, że nawet do 60-

70% zmniejszyłoby się zużycie oleju opałowego po modernizacji. Po godzinie piętnastej piec 

jest na czuwaniu.  

 

Pani Lidia Tokarska – może rozważyć włączenie trybu czuwania w godzinach 

dopołudniowych, najpierw grzejemy od 7:00 do 12:00, później włącza się tryb czuwania, 

następnie znów grzejemy, i w godzinach popołudniowych znów tryb czuwania, albo 

wprowadzić system, że grzejemy tylko do np. trzynastej.   

 

Pani Edyta Jaszczak – tak teraz mamy, grzejemy w godzinach od 7:00 do 12:00, później 

piec jest całkowicie wygaszany, bo jest już ciepło. Natomiast zimą np. gdy są ferie 

ogrzewamy cały budynek, a korzystamy tylko z biur administracji, pomieszczeń socjalnych.  

Jeżeli chodzi o plan rozbudowy szkoły to uważam, że w pierwszej kolejności powinno się 

zabezpieczyć infrastrukturę sportową, której w zasadzie szkoła nie ma, boiska nie posiada, 

natomiast sala gimnastyczna nie spełnia wszystkich wymogów. Istniejącą salę można by  

zaadoptować na przebieralnię, której nie mamy, i na magazyn sprzętu sportowego, który jest 

na sali ustawiony, co ogranicza miejsce do ćwiczeń i jest to niebezpieczne. Można by to 

wykonać w ramach dofinansowania z programu Sportowa Polska. Wpisujemy się w ten 

program, mamy założony klub sportowy, spełniamy wszystkie wymogi. Uważam, że można 

dobudować salę gimnastyczną, która łączyłaby się z budynkiem szkoły, o wymiarach 9 m x 

18 m, taka sala na ścisk ale by weszła na tej działce.  

Problem jest tego typu, że mamy cztery klasy w budynku PCPR na ulicy Sikorskiego. Dzieci 

dużo tracą na przejście do tego budynku. Zwracają na to uwagę również rodzice. Dzieci, które 

są w tamtym budynku nie mają w ogóle miejsca do ćwiczeń. Sala integracji sensorycznej jest 

prawie cały czas zajęta na zajęcia z integracji sensorycznej, natomiast wychowanie fizyczne 

odbywa się w klasie, co jest raz, że niebezpieczne, a dwa maleńka klasa, ograniczona 

powierzchnia, nie odbywają się w niej lekcje takie jakie powinny być. Poza tym to 
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odprowadzanie i przyprowadzanie dzieci na integrację sensoryczną z głównego budynku to 

zabiera czas z lekcji. Integracja sensoryczna powinna trwać 60 minut, a zajmuje 20 – 25 

minut, w zależności od dzieci. Jest to duża strata dla dziecka. Nauczyciel chodzi między 

budynkami, przyprowadza i odprowadza dzieci. Na pewno jest to ze stratą dla dzieci.  

 

Pani Lidia Tokarska – czy nie da się tak ułożyć planu lekcji, żeby integracją sensoryczną 

dzieci zaczynały zajęcia w budynku PCPR, a później przechodziły na pozostałe zajęcia do 

budynku głównego, albo odwrotnie kończyły blok zajęć integracją sensoryczną w budynku 

PCPR, tak żeby nie było straty na czasie odbywania tych zajęć.  

 

Pani Edyta Jaszczak – tak robimy, na ile się da. Jest tylko w tygodniu pięć dni, zatem pięć 

pierwszych lekcji tak może się odbyć, a dzieci na integracji sensorycznej mamy coraz więcej. 

Staramy się ten plan dobrze ułożyć. Niestety nawet gdy się zaczynają zajęcia od integracji 

sensorycznej to i tak nauczyciel musi te dzieci przyprowadzić do budynku głównego szkoły  

i zabiera następne. Rozwiązanie, które teraz jest chyba było tymczasowe, bo żadne przepisy 

oświatowe nie dopuszczają takiego rozwiązania, żeby lekcje odbywały się poza budynkiem 

szkoły.  Minister ma teraz wprowadzić to na rok. Natomiast my jako szkoła funkcjonujemy 

już długo. Warto by się zastanowić nad rozbudową szkoły, albo w górę, albo w bok wzdłuż 

ulicy Strażackiej, ponieważ brakuje nam klas. Warto pochylić się nad tym, żeby dzieci  

i nauczyciele mogli pracować w jednym budynku. Złożyłam wniosek do Zarządu  

o  zabezpieczenie środków finansowych na wykonanie projektu sali gimnastycznej, może 

przy tej okazji, za jednym razem, warto by było zrobić projekt rozbudowy szkoły. Ceny 

wykonania dokumentacji projektowych są bardzo wysokie, być może niewiele drożej by 

wyszło jeśli rozszerzylibyśmy projekt o rozbudowę szkoły. Byłyby jedne uzgodnienia, 

pozwolenia, zgody itp. Wykonawstwo mogłoby odbywać się już etapami.  

 

Pani Agata Ceglewska Przewodnicząca Komisji Polityki Społecznej Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego – jakie są założenia programu Sportowa Polska? Co możemy uzyskać, 

jakie jest dofinansowanie, co możemy w ramach środków z tego programu sfinansować? 

 

Pani Edyta Jaszczak – zależy który rok, dofinansowanie jest różne. Były lata gdzie 

dofinansowanie było 90-100%, później było 80%. 

 

Pani Lidia Tokarska - a teraz jest 50%.  

 

Pani Agata Ceglewska – co możemy za te środki zrobić? 

 

Pani Edyta Jaszczak – możemy wybudować salę gimnastyczną, boisko sportowe. 

 

Pani Agata Ceglewska – czy możemy sfinansować projekt budowlany? 

 

Pani Edyta Jaszczak – nie.  
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Pani Agata Ceglewska – czyli koszty projektu po naszej stronie. Możemy wyposażyć, 

zbudować salę. 

 

Pani Edyta Jaszczak – tak, łącznie z adaptacją np. starej sali gimnastycznej, w zakresie 

infrastruktury sportowej.  

   

Pani Agata Ceglewska – gdyby się udało wybudować salę gimnastyczną wraz z zapleczem, 

magazynem, to obecną salę gimnastyczną można by przeznaczyć na sale dydaktyczne. 

 

Pani Lidia Tokarska – nie, ta sala ma być zapleczem, z tego co mówiła pani Dyrektor. 

 

Pani Edyta Jaszczak – tak, miałaby być zapleczem sali gimnastycznej.  

 

Pani Agata Ceglewska – chodzi mi o większą salę gimnastyczną, której część moglibyśmy 

przeznaczyć na magazynek, szatnie. Nie wiem czy jest na to miejsce. Wówczas, obecną salę 

można by przeznaczyć na sale dydaktyczne. 

 

Pani Edyta Jaszczak – myślałam, żeby zakres zadania pozwolił na jego wykonanie  

w ramach dofinansowanie z programu Sportowa Polska. Zaplecze byłoby od strony starej sali, 

a od zewnątrz mogłaby być dodatkowa sala do ćwiczeń np. siłownia, w każdym razie  

o charakterze sportowym.  Jeżeli docelowo wszystkie dzieci uczyłyby się w szkole to druga 

sala do ćwiczeń i tak byłaby potrzebna.  

 

Pani Paulina Smykowska – sama budowa sali nie rozwiązuje nam problemu braku sal 

dydaktycznych. W budynku PCPR są sale dydaktyczne. 

 

Pani Edyta Jaszczak – w budynku PCPR są cztery sale dydaktyczne plus sala do zajęć 

sensorycznych rozdzielona kotarą. 

 

Pani Paulina Smykowska – czyli brakuje nam pięciu sal dydaktycznych. 

 

Pani Edyta Jaszczak – pięciu plus te dzieci, które nie będą miały swoich klas. Mamy więcej 

klas niż pomieszczeń lekcyjnych. U nas dzieci przemieszczają się, nie mają swoich klas.  

U nas jest ten problem, że nie mamy tylu sal lekcyjnych ile mamy oddziałów. Trudno jest 

ułożyć plan. 

 

Pani Paulina Smykowska – to nie możemy tworzyć większej ilości oddziałów, jeśli się nie 

mieścimy.  

 

Pani Lidia Tokarska – jeśli dzieci się przemieszczają między salami to się mieszczą? 

 

Pani Edyta Jaszczak – na ten moment tak. 

 

Pani Lidia Tokarska – a jeśli się nie przemieszczają to się nie mieszczą? Nie rozumiem tego.  
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Pani Paulina Smykowska – jak rodzice zwracają się do nas o zapewnienie kształcenia, to 

występujemy do szkoły czy jest miejsce dla dziecka w szkole.  

 

Pani Edyta Jaszczak – dla dziecka miejsce w szkole jest.  

 

Pani Paulina Smykowska – do organu przychodzi informacja zwrotna, że jest miejsce,  

w związku z tym wystawiane jest skierowanie przez Starostę o zapewnieniu kształcenia dla 

tego dziecka. Gdybyśmy otrzymali informację, że dzieci już się nie mieszczą, że nie ma dla 

dziecka miejsca w oddziale, to byłaby odmowa. Większość dzieci w szkole specjalnej ma 

nauczanie indywidualne, jest na zajęciach rewalidacyjnych. 

 

Pani Edyta Jaszczak – coraz mniej jest nauczania indywidualnego.   

 

Pani Paulina Smykowska – nie rozumiem, dlaczego teraz dzieci się nie mieszczą? 

Dostajemy informację ze szkoły, że jest miejsce dla nowego dziecka. 

 

Pani Edyta Jaszczak – bo jest. To, że liczba klas jest mniejsza niż liczba oddziałów to nie 

znaczy, że te dzieci się nie mieszczą. Nie ma sytuacji komfortowej, że każda klasa – oddział 

ma swoją salę lekcyjną na stałe.  

 

Pani Lidia Tokarska – ale generalnie w jednym czasie wszyscy uczniowie mają zapewnione 

miejsce do nauki.  

 

Pani Edyta Jaszczak – tak. Wykorzystujemy salę informatyczną, świetlicę.  

 

Pani Lidia Tokarska – ile dzieci jest na raz w szkole? Jest różnica między ilością uczniów a 

ilością uczniów przebywających w szkole. Część dzieci ma zajęcia indywidualne w domu, 

część jest w DPS w Grabiu. Ile dzieci przebywa w budynku szkoły? 

 

Pani Edyta Jaszczak – w obu budynkach, na ten moment, jest 95.  

 

Pani Paulina Smykowska – bezpośrednio w oddziałach? Bez nauczania indywidualnego? 

Rewalidacyjnych jest ok. 20.  

 

Pani Edyta Jaszczak – rewalidacyjnych mamy 13, wwr-ów mamy 29. 

 

Pani Paulina Smykowska – wczesne wspomaganie rozwoju, dotyczy dzieci najmłodszych 

nie objętych obowiązkiem nauki. 

 

Pani Edyta Jaszczak – nie mamy dużo nauczania indywidualnego w sumie ok. 10. Czyli 80 

– 85 uczniów jest na stałe w szkole.   

 

Pani Lidia Tokarska – ile dzieci jest na lekcji wychowania fizycznego maksymalnie  

w jednej grupie? 
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Pani Edyta Jaszczak – największa klasa ma 9 uczniów.  

 

Pani Lidia Tokarska – a najmniejsza? 

 

Pani Edyta Jaszczak – najmniejsza klasa ma 4 uczniów. 

 

Pani Lidia Tokarska – czy jest sytuacja gdy dwie czy trzy klasy mają wychowanie fizyczne 

w jednym czasie? 

 

Pani Edyta Jaszczak – są takie sytuacje. 

 

Pani Lidia Tokarska – ile maksymalnie dzieci na jednej godzinie lekcyjnej wychowania 

fizycznego jest na sali gimnastycznej? 

 

Pani Edyta Jaszczak – jak dwie klasy wejdą to może być maksymalnie 9 + 8, razem 17 

uczniów. 

 

Pani Lidia Tokarska – bywa, że 9 + 4, czy zawsze 9 + 8? 

 

Pani Edyta Jaszczak – bywa 9 + 4, bywa, że 4 + 4, różnie jest. Mamy jedną klasę  

z upośledzeniem lekkim 9 osobową i więcej umiarkowanych 8 osobowych. Staramy się 

unikać łączenia dużych klas, ponieważ zajęcia na tej małej sali są wręcz niemożliwe dla takiej 

dużej grupy dzieci. Dzieci z pierwszej klasy są bardzo ruchliwe, wymagają dużej uwagi.  

 

Pani Lidia Tokarska – rozważając ten wariant, że znajdziemy środki finansowe na projekt, 

znajdziemy dofinansowanie do realizacji tego zadania, możliwe jest, że za 2 lata wybudujemy 

tę salę gimnastyczną, czy wówczas ilość dzieci na tej nowej sali gimnastycznej będzie 

potencjalnie taka sama, czyli maksymalnie 17. Mniejsze klasy są bardziej powszechne teraz. 

Ze względu na sprzężenia dzieci musimy tworzyć mało liczne klasy. W związku z czym, tych 

dzieci na sali i tak nie będzie więcej, nawet gdyby były dwie klasy łączone. Z pani 

doświadczenia, jako dyrektora i wieloletniego nauczyciela wychowania fizycznego, tak jak 

pani powiedziała, dzieci z pierwszej klasy są ruchliwe, trzeba je pilnować, czy jest łatwiej 

opanować dzieci na mniejszym obszarze, czy na większym, na dużej sali gimnastycznej 

pełnowymiarowej, chodzi mi o te 15 – 17 dzieci?  

 

Pani Edyta Jaszczak – na pewno jest łatwiej panować, jeśli dzieci mają odpowiednią 

przestrzeń i to przestrzeń bezpieczną. W tej chwili nasza sala jest zagracona, cały sprzęt 

sportowy jest ustawiony na sali, materace prawie nie są wykorzystywane na lekcji, ponieważ 

obłożone są nimi sprzęty, żeby dzieci nie przewróciły się na nie. Na sali nie powinien stać 

żaden inny sprzęt, oprócz tego, który jest używany na zajęciach do ćwiczeń.  
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Pani Lidia Tokarska – może lepiej zainwestować w remont tej obecnej sali i dobudować 

tylko pomieszczenie na sprzęt sportowy, przylegający do sali? Na sali jest do wymiany 

podłoga, remont i tak trzeba tam zrobić, żeby móc korzystać z tego pomieszczenia  

i przeznaczyć  na szatnię, składzik do sprzętu sportowego itd.  

 

Pani Paulina Smykowska – może zostawić salę gimnastyczną taką jaka jest, wyremontować 

ją i zainwestować w rozbudowę części magazynowej, tak jak powiedziała pani Starosta,  

i pokusić się o dobudowę pomieszczeń dydaktycznych. Może to by było lepsze rozwiązanie.  

 

Pani Lidia Tokarska – pomysłów jest dużo, sala gimnastyczna, boisko pełnowymiarowe, 

sale dydaktyczne. Pani Dyrektor pokazuje je nam jako potrzeby. Te potrzeby można 

zestopniować według ważności dla potrzeb dzieci. Rozmawiajmy w ten sposób, co jest 

najbardziej potrzebne do zaspokojenia potrzeb edukacyjnych dzieci, pomieszczenie  

w budynku głównym, duża sala gimnastyczna, czy boisko wielofunkcyjne. Proszę panią 

Dyrektor, żeby zestopniowała konieczność budowy poszczególnych obiektów. W którą stronę 

mamy iść? Wszystkiego razem nie damy radę zrobić. 

 

Pani Edyta Jaszczak – trudno jest mówić czy sala, czy boisko. Podstawa programowa 

wymaga miejsca do tego, żeby ją realizować. Zimą dzieci są na sali, latem nie możemy 

trzymać dzieci na sali jak na dworze jest ciepło. My nie mamy boiska, korzystamy z boiska 

salezjańskiego, albo chodzimy gdzieś na plac zabaw, żeby dzieci się poruszały. To jest strata 

lekcji, bo zaczym dzieci dojdą do tego miejsca, dwa ćwiczenia zrobią i muszą wracać. 

Niektóre dzieci mają problemy z chodzeniem. Dlatego trudno mi się wypowiedzieć co jest 

ważniejsze sala, czy boisko. Myślę, że w jednakowym stopniu jest i to i to potrzebne. Wydaje 

mi się, że rozwiązanie, żeby tylko dobudować infrastrukturę magazyn, łazienkę, szatnię, nie 

rozwiąże naszych problemów. 

 

Paulina Smykowska – i dobudować sale dydaktyczne. Działka jest mała i wszystko na nią 

nie wejdzie. 

 

Pani Edyta Jaszczak – wiem, mam to rozrysowane. Uważam, że z prawej strony budynku 

można by wybudować salę. Rozwiązałoby to przyszłościowo problem sali integracji 

sensorycznej, dzieci mogłyby się przebierać w tej samej infrastrukturze, miały by w jednej 

sali integrację na przykład i jakieś ćwiczenia, gdyby były dwie klasy na wychowaniu 

fizycznym. Sala gimnastyczna może być maksymalnie 9 m x 18 m i tak nie jest 

pełnowymiarowa, to jest boisko od siatkówki, bez marginesu poza boiskiem, ale na większą 

nie ma miejsca. Boisko musiało by być wzdłuż ulicy Granicznej  o wymiarach też 9 m x  

18 m. Większe boisko też się nie zmieści. Boisko nie będzie pełnowymiarowe, ale  

z bezpieczną nawierzchnią tartanową. Nie będziemy mogli rozbudować infrastruktury 

boiskowej. Chodzi głównie o tą bezpieczną nawierzchnię.  

 

Pani Agata Ceglewska – rozumiem pani Dyrektor, że najważniejsza rzecz, Komisja Polityki 

Społecznej również widzi taką potrzebę, to rozbudowa części sportowej, budowa sali 

gimnastycznej z zapleczem. Uważam, że warto się nad tym pochylić, jest to bardzo istotne 
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jeżeli chodzi o edukację w szkole specjalnej. Tylko trzeba określić, tak jak pani Starosta 

powiedziała, priorytety.   Jeżeli najważniejszą sprawą na ten moment jest sala gimnastyczna, 

to sale dydaktyczne są bardzo ważne, ale możemy z nimi poczekać. Budżet powiatu nie jest  

z gumy, musimy na wszystko znaleźć środki. W pierwszej kolejności rozbudowa sali 

gimnastycznej, dostosowanie infrastruktury sportowej do potrzeb szkoły, to widziałaby pani 

Dyrektor jako pierwszą rzecz do zrobienia, czy sale dydaktyczne? Co ważniejsze by było? 

Trzeba przygotować projekt, trochę to będzie trwało, a później spróbować sięgnąć po środki 

zewnętrzne na wykonanie tego projektu. Nawet przy dofinansowaniu w 50% to też jest duże 

wsparcie finansowe dla nas.  

 

Pani Edyta Jaszczak – jak byśmy rozważali dobudowanie tylko zaplecza to też będzie 

powierzchnia, to też będzie projekt, który będzie kosztował i wówczas w 100% powiat będzie 

musiał sfinansować tę inwestycję, ponieważ ze „Sportowej Polski” nie dostaniemy 

dofinansowania na zaplecze. Natomiast jak dostaniemy dofinansowania 50% do budowy sali 

gimnastycznej, to może wejść jedno w drugie jeżeli chodzi o koszty, bo sala to jest jedna 

bryła, wewnątrz to tylko podziały. Dla powiatu byłoby obciążenie finansowe porównywalne, 

wybudowanie sali gimnastycznej czy samego zaplecza, które rozwiąże problem tylko na 

chwilę, tak myślę.   

 

Pani Agata Ceglewska – jak długo ten program trwa? 

 

Pani Edyta Jaszczak – co roku jest ogłaszana nowa edycja, co roku są inne warunki. 

 

Pani Agata Ceglewska – w jakim terminie jest nabór wniosków? 

 

Pani Edyta Jaszczak – marzec, kwiecień. 

 

Pani Agata Ceglewska – trzeba by w tym roku przygotować całą dokumentację, projekt, 

żeby w przyszłym roku złożyć wniosek o dofinansowanie realizacji zadania. 

 

Pani Edyta Jaszczak – żeby złożyć wniosek o dofinansowanie w ramach „Sportowej Polski” 

to trzeba już mieć projekt i zgodę na budowę.  Jest krótki termin na złożenie wniosku, więc 

trzeba mieć wszystko już gotowe.  

Może przygotować projekt sali z jedną kondygnacją do góry.  

 

Pani Lidia Tokarska – byłoby to najbardziej ekonomiczne. Tylko, czy taki projekt przejdzie 

w „Sportowej Polsce”? Dla nas może to by było najlepsze rozwiązanie. Trzeba by dowiedzieć 

się, czy będzie to możliwe. 

 

Pani Paulina Smykowska – trzeba zagłębić się w regulamin „Sportowej Polski”, co 

dokładnie obejmuje program.  

 

Pan Andrzej Łozicki – patrzę na salę gimnastyczną Liceum Ogólnokształcącego  

w Ciechocinku. Odbywają się na niej turnieje siatkarskie, bokserskie. Warto iść w budowę 
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takiej sali, szczególnie, że możemy pozyskać środki na jej budowę ze „Sportowej Polski”. Nie 

ma się nad czym zastanawiać. Tylko pozostaje kwestia priorytetów, czy pani Dyrektor zależy 

na dobudowie sal dydaktycznych, czy sali gimnastycznej.   

 

Pani Edyta Jaszczak – ja w tym momencie stawiałabym na bezpieczeństwo, na salę 

gimnastyczną.  

 

Pan Andrzej Łozicki – jest „twardy orzech do zgryzienia”. Trudna też jest sytuacja  

z ogrzewaniem budynku. Są to zaniedbania wieloletnie.  

 

Pani Agata Ceglewska – jeśli priorytetem głównym dla pani Dyrektor jest infrastruktura 

sportowa, to może warto by było porozmawiać z projektantem na temat jak by on widział 

rozbudowę szkoły i podjąć działania w celu przygotowania projektu, z myślą złożenia go do 

konkursu „Sportowa Polska”. Może warto by było, żeby dodatkowo oprócz infrastruktury 

sportowej, przygotować równolegle projekt rozbudowy o nowe sale dydaktyczne.  

 

Pani Edyta Jaszczak – czyli dwa projekty za jednym uzgodnieniem. 

 

Pani Agata Ceglewska – może by się tak udało.  

 

Pani Lidia Tokarska – moim zdaniem wszystko to może się udać, tylko najpierw musimy 

dowiedzieć się co w ramach programu „Sportowa Polska” może być dofinansowane.  

 

Pan Mariusz Możdżeń – trzeba przygotować dokumentację techniczną, projekt, kosztorys, 

uzyskać uzgodnienia, pozwolenie na budowę. 

 

Pani Lidia Tokarska – tak, ale chodzi mi o to, żeby wiedzieć co zaprojektować. 

 

Pani Edyta Jaszczak – trzech projektantów przysłało mi wstępną wycenę, jeden projektant 

był na miejscu, powiedzieli, że same uzgodnienia mogą trwać nawet do pół roku.  Tworzenie 

samego projektu minimum pół roku będzie trwało. 

 

Pani Paulina Smykowska – z przedłożonej notatki wynika, że projekt obejmowałby trzy 

rzeczy:   przebudowę, adaptację istniejącej sali gimnastycznej na dwie szatnie, magazyn 

sprzętu, ciągi komunikacyjne i salkę rekreacyjną, rozbudowę budynku o halę sportową  

o wymiarach 9 m x 18 m, zagospodarowanie terenu wraz z projektem boiska szkolnego oraz 

opracowaniami zależnymi.  

 

Pani Agata Ceglewska – plus rozbudowa o sale dydaktyczne. Proponuję rozmawiać  

z projektantem, czy widziałby taką możliwość. W hali sportowej w LO w Ciechocinku nad 

salą gimnastyczną są dodatkowe pomieszczenia, w których jest m.in. siłownia. Tak samo 

może być w przypadku hali przy SPS Nr 4, nad salą gimnastyczną można zaprojektować 

dodatkowe pomieszczenia, które można by wykorzystać na inne zajęcia o charakterze 

sportowym. 
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Pani Paulina Smykowska – tak, ale jest jeszcze kwestia jak wysoka może być ta sala, żeby 

nie zasłaniała okien w budynku głównym szkoły, w salach dydaktycznych. 

 

Pani Edyta Jaszczak – od strony, gdzie planuję budowę sali, nie ma okien w budynku 

głównym od klas dydaktycznych, są tylko od obecnej sali gimnastycznej.  

 

Pani Paulina Smykowska – trzeba sprawdzić w „Sportowej Polsce” jakie boiska 

dofinansowują, bo na pewno nie wszystkie. 

 

Pani Edyta Jaszczak – co roku zmieniają się warunki. Dwa lata temu dowiadywałam się, 

były określone minimalne wymiary boiska, my nie mamy takiego terenu, wówczas 

powiedziano mi, że musimy uzasadnić to. 

 

Pani Agata Ceglewska – niech pani napisze pismo i prosi o informację zwrotną na piśmie.  

Ja też ustalałam wiele rzeczy telefonicznie, ustnie, a później miałam problemy. Dlatego 

proponuję wszelkie uzgodnienia, informacje mieć na piśmie.  

Myślę, że zarówno Zarząd Powiatu, jak i Rada Powiatu będzie przychylna tym zamierzeniom, 

bo jest taka potrzeba. 

 

Pani Paulina Smykowska – ile mamy pieniędzy z funduszu pomocy na dzieci z Ukrainy dla 

SPS Nr 4? 

 

Pan Mariusz Możdżeń – na razie ok. 11 tys. zł, na dzisiaj nie są jeszcze wydatkowane.  

 

Pani Paulina Smykowska – środki te można wykorzystać na niezbędne remonty bieżące  

w szkole.  

 

Pani Lidia Tokarska – na przykład wymiana tych ścian pilśniowych.  

 

Pan Mariusz Możdżeń – te środki są dla jednostki samorządu terytorialnego, Zarząd 

decyduje na co mają być wykorzystane.  

 

Pani Paulina Smykowska – u nas rozdzielane są po równo na szkoły, tak jak subwencja na 

dziecko. 

 

Pani Edyta Jaszczak – mamy jedno dziecko z Ukrainy.  

 

Pani Lidia Tokarska – ustalmy czy jest możliwość zrobienia sal lekcyjnych nad salą 

gimnastyczną nową i jak by to wyglądało w stosunku do obecnego budynku.  

 

Pani Agata Ceglewska – żeby dostać dofinansowanie ze Sportowej Polski trudno by było 

zrobić sale dydaktyczne nad halą sportową, raczej można by zrobić dodatkowe sale  

z przeznaczeniem na zajęcia sportowe, zajęcia sensoryczne.  
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Pani Paulina Smykowska – można by zrobić salę do rehabilitacji.  

 

Pani Edyta Jaszczak – można zrobić siłownię, salę rekreacyjną. 

 

Pani Agata Ceglewska – pomieszczenia socjalne dla nauczycieli wychowania fizycznego.  

 

Pani Lidia Tokarska – tak, ale chodzi mi o to czy byłoby wejście do tych sal od strony 

szkoły.  

 

Pani Edyta Jaszczak – na pewno ta sala, która jest teraz to jest za niska. Więc trzeba by było 

wybudować nową salę wyższą w stosunku do tej, która teraz jest.  

 

Pani Agata Ceglewska – można by zrobić połączenie klatką schodową, w przyszłości 

wybudować windę.  

 

Pani Edyta Jaszczak – można zrobić półpiętro.  

 

Pani Lidia Tokarska – czy windę można dopisać do projektu? 

 

Pani Edyta Jaszczak – tego nie wiem. Myślę, jednak, że nie.  

 

Pan Mariusz Możdżeń – o środki na windę można ubiegać się w PFRON.  

 

Pani Agata Ceglewska – uważam, że w pierwszej kolejności pani Dyrektor musi spotkać się 

z projektantem, który pomoże rozwikłać nasze problemy np. dotyczące połączenia sali ze 

szkołą  i przedstawi wizje i możliwości rozbudowy tej szkoły, tak, żeby to było bezpieczne 

dla dzieci.  

 

Pani Lidia Tokarska – przestrzegam przed jednym, pójdziemy w drugą salę gimnastyczną, 

pójdziemy w boisko, jak wybudujemy dwa obiekty sportowe to nigdy już nie wybudujemy 

tam sal dydaktycznych, bo nie będzie po prostu gdzie. Będziemy mieć salę, boisko, a dzieci 

jak chodziły tak będą chodzić na zajęcia do budynku na ulicę Sikorskiego. Uważam, że  

w pierwszej kolejności należy pomyśleć o nowych salach dydaktycznych i albo sala 

gimnastyczna, albo boisko. Dlatego, że tam nie ma miejsca na wszystko.  

 

Pani Agata Ceglewska – pani Starosto, tak jak sama pani mówi, jak wybudujemy nowe sale 

gimnastyczne tam gdzie ma być boisko, to boiska nigdy już nie wybudujemy, bo też nie 

będzie na to miejsca. Trzeba tak to rozważyć, żeby wszystko się zmieściło.  

 

Pani Lidia Tokarska – wszystko się nie zmieści. 

 

Pani Agata Ceglewska – trzeba zrobić ekspertyzę jak wytrzymałe są mury, czy można by 

pójść z rozbudową szkoły w górę, czy fundamenty na tyle są solidne, że można dobudować 

jeszcze jedno piętro.   
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Pan Mariusz Możdżeń – jeśli mielibyśmy założyć w tym roku na dachu budynku szkoły 

panele fotowoltaiczne, to co z nimi. 

 

Pani Edyta Jaszczak – Minister Edukacji i Nauki zapowiada, że mają być specjalne 

fundusze na rozwój szkół specjalnych. 

 

Pani Paulina Smykowska – może wybudować salę gimnastyczną z zapleczem, a  

pomieszczenie obecnej sali gimnastycznej zaadoptować na sale dydaktyczne.  

 

Pani Agata Ceglewska – też tak można zrobić. 

 

Pani Lidia Tokarska – ale i tak trzeba zapewnić ciąg komunikacyjny do wybudowanej sali 

gimnastycznej.  

 

Pani Agata Ceglewska – ten problem rozwiązałby architekt.  

 

Pani Edyta Jaszczak – rozmawiałam z projektantem, trzeba oszacować jakość tego budynku, 

fundamentów, żeby stwierdzić czy można pójść w górę, w bok raczej można.   

 

Pan Mariusz Możdżeń – trzeba przemyśleć to jeszcze przed planowanym założeniem paneli 

fotowoltaicznych na dachu. Gdyby była decyzja o dobudowie pietra to trzeba by panele 

zdemontować i ponownie zamontować, koszt tego jest wysoki.  

 

Pani Paulina Smykowska – czy piec centralnego ogrzewania, cała instalacja wodno - 

grzewcza, da radę ogrzać jeszcze kolejne pomieszczenia i nową salę gimnastyczną? 

 

Pani Edyta Jaszczak – instalacja jest zapewne do przebudowy, jest bardzo stara, wymaga 

ciągłych remontów. Piec jest wydajny.  

 

Pani Paulina Smykowska – można zrobić odrębne ogrzewanie sali gimnastycznej. 

Fotowoltaika i pompa ciepła by się to bilansowało jakoś.  

 

Pani Edyta Jaszczak – myślę, że do tego pieca będzie można podłączyć instalację służącą 

ogrzewaniu sali gimnastycznej, będzie to dodatkowa linia.  

 

Pani Agata Ceglewska – nad pomysłem pani Dyrektor powinien pochylić się architekt, żeby 

podpowiedział jakie on widzi rozwiązania, a wówczas będzie można podjąć decyzję w jakim 

kierunku pójść. Jest taka potrzeba, Komisja Polityki Społecznej widzi konieczność 

rozbudowy infrastruktury sportowej, na to postawić i spróbować coś zrobić, bo rzeczywiście 

warunki do zajęć wychowania fizycznego są trudne, a dzieci w szkole specjalnej są dziećmi 

wyjątkowymi, w związku z tym powinniśmy to też wziąć pod uwagę. Realizacja byłaby 

możliwa w przyszłym roku. Teraz jest dobry moment, żeby rozważać, zastanawiać się co 

zrobić, przygotowywać się do zlecenia wykonania dokumentacji, żebyśmy w przyszłym roku, 

w momencie ogłoszenia naboru wniosków byli gotowi.  
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Pani Lidia Tokarska – tak, w tym roku musi być wykonana dokumentacja projektowo – 

kosztorysowa. Zróbmy tak, żeby zabezpieczyć wszystkie potrzeby szkoły w jednym projekcie 

tj. sale dydaktyczne, sale gimnastyczne.  

 

Pani Edyta Jaszczak – zapytam się czy istnieje możliwość zrobienia jednego projektu  

na sale gimnastyczne i sale dydaktyczne, ale rozdzielić na dwa etapy.  

 

Pani Paulina Smykowska – może należałoby zrobić jeden projekt sali gimnastycznej  

z dodatkowymi salami na górze. 

 

Pani Edyta Jaszczak – problem jest taki, że działka jest mała, a budynek szkoły stary.  

 

Pani Lidia Tokarska – żeby wyjść z problemu przechodzenia dzieci do drugiego budynku 

przy ulicy Sikorskiego, należy uwzględnić w projekcie dodatkowe sale dydaktyczne. Sala 

gimnastyczna jak najbardziej, ale uwzględnić należy też sale dydaktyczne, tak żeby dzieci nie 

przechodziły z budynku do budynku, żeby wszystkie zajęcia odbywały się w budynku szkoły. 

Taki jest mój pomysł, i tak proponowałabym go zrealizować. Spróbujmy zaprojektować to 

wszystko razem. Nie chcę robić samej sali gimnastycznej. Jeśli ma być sala gimnastyczna to 

ją wybudujmy, ale musimy przede wszystkim zapewnić edukację dzieci w jednym budynku 

szkoły.  

 

Pani Edyta Jaszczak – byłoby to ze wszech miar dobre. 

 

Pan Andrzej Łozicki – zgadzam się, nie mnożylibyśmy kolejnych projektów.   

 

Pani Agata Ceglewska – pewnie będzie można to zrobić w jednym projekcie, ale trzeba się 

dowiedzieć jak to wyłączyć, kiedy będziemy ubiegać się o dofinansowanie ze Sportowej 

Polski.  

 

Pani Edyta Jaszczak – być może da się to zrobić, wszystkiego się dowiem. Rozmawiałam  

z projektantami, ale nie uwzględniłam sal dydaktycznych, chciałam mieć przede wszystkim 

wycenę dokumentacji na salę gimnastyczną i boisko. Dwa lata temu projektant podał cenę 80 

tys. zł za salę gimnastyczną i 10 tys. zł za boisko. Teraz te ceny poszły bardzo w górę.  

 

Pani Lidia Tokarska – chodzi o to, że jak będziemy projektować wszystko w jednym 

projekcie, będzie jedna instalacja, jedne uzgodnienia, to być może będzie taniej.  

Oszczędzajmy pieniądze.  

 

Pan Andrzej Łozicki – pani Dyrektor, te wszystkie pomysły, które pani ma proszę włożyć do 

jednego projektu, co się da, żeby na przyszłość nie mnożyło to nam dodatkowych kosztów.  

 

Pani Edyta Jaszczak – tak, kwestia tylko tego jak można rozbudować tę szkołę, czy w górę, 

czy w bok.  
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Pani Agata Ceglewska – projektanci podpowiedzą jak będzie najlepiej. Na część sportową 

możemy ubiegać się o dofinansowanie ze Sportowej Polski, a na część dydaktyczną z innych 

programów, być może będą jakieś w tym kierunku dedykowane szkołom, może MEiN coś 

ogłosi. Niektóre projekty można łączyć. Można podzielić zadanie na etapy i część wykonać  

z jednych środków, część z drugich, plus wkład własny.  

 

Pani Lidia Tokarska – najlepiej zaprojektować wszystko razem. 

 

Pani Edyta Jaszczak – jestem za.  

 

Pani Lidia Tokarska – proszę spotkać się z projektantem, niech powie co i jak można zrobić, 

jakie są możliwości. Musi ogarnąć to strategicznie. Są rzeczy, których sami nie przewidzimy. 

 

Pani Agata Ceglewska – dobrze byłoby poznać wizję i możliwości rozbudowy szkoły, 

jeszcze przed ostatecznym zleceniem wykonania dokumentacji projektowo – kosztorysowej, 

żeby móc wprowadzić jeszcze ewentualne zmiany. 

 

 

W trakcie omawiania punktu 5.1. z posiedzenia wyszła pani Małgorzata Wdowczyk członkini 

Zarządu Powiatu. 

 

 

Pani Lidia Tokarska – czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Po wysłuchaniu 

informacji Dyrektora Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie Kujawskim na 

temat perspektyw rozbudowy i modernizacji SPS Nr 4, w obecności Przewodniczącej Komisji 

Polityki Społecznej Rady Powiatu Aleksandrowskiego, proponuję zobowiązać Dyrektora SPS 

Nr 4 do rozpoznania / przeanalizowania możliwości wykonania projektu obejmującego: 

- rozbudowę budynku głównego szkoły o nowe sale dydaktyczne, celem zapewnienia 

edukacji w jednym budynku, 

- budowy nowej  sali gimnastycznej z adaptacją istniejących pomieszczeń sali gimnastycznej, 

- budowę boiska wielofunkcyjnego z bezpieczną nawierzchnią, 

oraz określenia środków finansowych na wykonanie tego zadania. Po przedłożeniu informacji 

przez Dyrektora SPS Nr 4, Zarząd Powiatu, podejmie decyzję o ewentualnym wystąpieniu do 

Rady Powiatu Aleksandrowskiego o zabezpieczenie środków finansowych w budżecie 

powiatu na wykonanie dokumentacji projektowo - kosztorysowej. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, po wysłuchaniu informacji Dyrektora Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 4  

w Aleksandrowie Kujawskim na temat perspektyw rozbudowy i modernizacji SPS Nr 4,  

w obecności Przewodniczącej Komisji Polityki Społecznej Rady Powiatu Aleksandrowskiego, 

zobowiązał Dyrektora SPS Nr 4 do rozpoznania / przeanalizowania możliwości wykonania 

projektu obejmującego: 
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- rozbudowę budynku głównego szkoły o nowe sale dydaktyczne, celem zapewnienia 

edukacji w jednym budynku, 

- budowy nowej  sali gimnastycznej z adaptacją istniejących pomieszczeń sali 

gimnastycznej, 

- budowę boiska wielofunkcyjnego z bezpieczną nawierzchnią, 

oraz określenia środków finansowych na wykonanie tego zadania. Po przedłożeniu informacji 

przez Dyrektora SPS Nr 4, Zarząd Powiatu, podejmie decyzję o ewentualnym wystąpieniu do 

Rady Powiatu Aleksandrowskiego o zabezpieczenie środków finansowych w budżecie powiatu 

na wykonanie dokumentacji projektowo - kosztorysowej. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Zastępcy Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu z dnia  

28 marca 2023 r. znak: PS.4324.12.2023 wraz z wnioskiem Dyrektora Szkoły Podstawowej 

Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie Kujawskim z dnia 21 marca 2023 r. o zabezpieczenie 

środków finansowych na wykonanie projektu sali gimnastycznej z adaptacją istniejących 

pomieszczeń na magazyn sportowy i przebieralnie oraz boiska wielofunkcyjnego  

z bezpieczną nawierzchnią, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.2. Sprawozdanie za 2022 rok z realizacji Strategii Rozwiązywania Problemów 

Społecznych w Powiecie Aleksandrowskim na lata 2019 – 2028. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.2. Sprawozdanie za 2022 rok z realizacji 

Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych w Powiecie Aleksandrowskim na lata 2019 

– 2028. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję przyjąć przedłożone przez Kierownika 

Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie Kujawskim sprawozdanie  

za 2022 rok z realizacji Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych w Powiecie 

Aleksandrowskim na lata 2019 – 2028 i załączyć je do Raportu o stanie Powiatu 

Aleksandrowskiego za 2022 rok. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, przyjął przedłożone przez Kierownika Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Aleksandrowie Kujawskim sprawozdanie za 2022 rok z realizacji Strategii 

Rozwiązywania Problemów Społecznych w Powiecie Aleksandrowskim na lata 2019 – 2028  

i postanowił załączyć je do Raportu o stanie Powiatu Aleksandrowskiego za 2022 rok. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 
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Pismo Kierownika Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie Kujawskim  

z dnia 4 kwietnia 2023 r. znak: PI.42.1.2.2023 wraz ze sprawozdaniem za 2022 rok  

z realizacji Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych w Powiecie Aleksandrowskim 

na lata 2019 – 2028, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.3. Sprawozdanie z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Aleksandrowie Kujawskim w zakresie systemu pieczy zastępczej za 2022 rok wraz  

z zestawieniem potrzeb na 2023 rok – projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 

przyjęcia sprawozdania. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.3. Sprawozdanie z działalności 

Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie Kujawskim w zakresie systemu 

pieczy zastępczej za 2022 rok wraz z zestawieniem potrzeb na 2023 rok – projekt uchwały 

Zarządu Powiatu w sprawie przyjęcia sprawozdania. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proszę zwrócić uwagę na zestawienie potrzeb,  

w których przedstawione są skutki zwiększenia świadczeń od 1 czerwca 2023 r. dla rodzin 

niezawodowych, zawodowych, rodzinnych domów dziecka, rodzin spokrewnionych oraz 

dodatki na pokrycie zwiększonych kosztów utrzymania dziecka z orzeczeniem  

o niepełnosprawności. 

 

Pani Paulina Smykowska – w zestawieniu potrzeb, pani Kierownik PCPR podaje, że na 

dzień 4 kwietnia 2023 r. Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie ma zabezpieczone środki 

finansowe na realizację wszystkich zadań. 

 

Pani Lidia Tokarska – proponuję podjąć uchwałę w sprawie przyjęcia sprawozdania  

z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie Kujawskim  

w zakresie systemu pieczy zastępczej za 2022 rok wraz z zestawieniem potrzeb na 2023 rok. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, podjął uchwałę nr 514/2023 w sprawie przyjęcia sprawozdania  

z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie Kujawskim  

w zakresie systemu pieczy zastępczej za 2022 rok wraz z zestawieniem potrzeb na 2023 rok. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Kierownika Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie Kujawskim  

z dnia 4 kwietnia 2023 r. znak: PŚ.032.3.1.2023 wraz ze sprawozdaniem z działalności 

Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie Kujawskim w zakresie systemu 

pieczy zastępczej za 2022 rok wraz z zestawieniem potrzeb na 2023 rok i projektem uchwały 

Zarządu Powiatu w sprawie przyjęcia sprawozdania, stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad 5.4. Uchwała Nr 6/S/2023 Składu Orzekającego Nr 10 Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Bydgoszczy z dnia 5 kwietnia 2023 r. w sprawie wyrażenia opinii  

o przedłożonym przez Zarząd Powiatu Aleksandrowskiego sprawozdaniu  

z wykonania budżetu za 2022 rok wraz z informacją o stanie mienia powiatu. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.4. Uchwała Nr 6/S/2023 Składu 

Orzekającego Nr 10 Regionalnej Izby Obrachunkowej w Bydgoszczy z dnia 5 kwietnia  

2023 r. w sprawie wyrażenia opinii o przedłożonym przez Zarząd Powiatu 

Aleksandrowskiego sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2022 rok wraz z informacją  

o stanie mienia powiatu. 

Skład Orzekający RIO zaopiniował pozytywnie przedłożone przez Zarząd Powiatu 

Aleksandrowskiego sprawozdanie z wykonania budżetu za 2022 rok wraz z informacją  

o stanie mienia powiatu. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję przyjąć do wiadomości uchwałę  

Nr 6/S/2023 Składu Orzekającego Nr 10 Regionalnej Izby Obrachunkowej w Bydgoszczy  

z dnia 5 kwietnia 2023 r. w sprawie wyrażenia opinii o przedłożonym przez Zarząd Powiatu 

Aleksandrowskiego sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2022 rok wraz z informacją  

o stanie mienia powiatu i przekazać ją Radzie Powiatu Aleksandrowskiego. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, przyjął do wiadomości uchwałę Nr 6/S/2023 Składu Orzekającego Nr 10 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Bydgoszczy z dnia 5 kwietnia 2023 r. w sprawie 

wyrażenia opinii o przedłożonym przez Zarząd Powiatu Aleksandrowskiego sprawozdaniu  

z wykonania budżetu za 2022 rok wraz z informacją o stanie mienia powiatu i postanowił 

przekazać ją Radzie Powiatu Aleksandrowskiego. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Uchwała Nr 6/S/2023 Składu Orzekającego Nr 10 Regionalnej Izby Obrachunkowej  

w Bydgoszczy z dnia 5 kwietnia 2023 r. w sprawie wyrażenia opinii o przedłożonym przez 

Zarząd Powiatu Aleksandrowskiego sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2022 rok wraz  

z informacją o stanie mienia powiatu, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.5. Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie przejęcia zadań z zakresu 

administracji rządowej związanych z kwalifikacją wojskową w latach 2023, 2024  

i 2025. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.5. Projekt uchwały Rady Powiatu  

w sprawie przejęcia zadań z zakresu administracji rządowej związanych z kwalifikacją 

wojskową w latach 2023, 2024 i 2025. 
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Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję zaakceptować projekt uchwały Rady 

Powiatu w sprawie przejęcia zadań z zakresu administracji rządowej związanych  

z kwalifikacją wojskową w latach 2023, 2024 i 2025, i wnieść pod obrady Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zaakceptował projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie przejęcia zadań  

z zakresu administracji rządowej związanych z kwalifikacją wojskową w latach 2023, 2024  

i 2025, i postanowił wnieść pod obrady Rady Powiatu Aleksandrowskiego. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Kierownika Biura Zarządzania Kryzysowego i Spraw Obronnych z dnia 11 kwietnia 

2023 r. znak: BZ.0025.8.2023 wraz z projektem uchwały Rady Powiatu w sprawie przejęcia 

zadań z zakresu administracji rządowej związanych z kwalifikacją wojskową w latach 2023, 

2024 i 2025, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.6. a) Pismo Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim 

dotyczące porozumienia z Gminą Miejską Nieszawa w sprawie warunków i zasad 

organizacji  i wykonywania przeprawy promowej przez rzekę Wisłę w mieście 

Nieszawa w ciągu drogi powiatowej nr 2049C Nieszawa – Brzeźno – zajęcie 

stanowiska. 

b) Projekt uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę nr XXXI/302/2022 z dnia  

31 marca 2023 r. w sprawie wprowadzenia opłat za przeprawę promową przez rzekę 

Wisłę w miejscowości Nieszawa i ustalenia stawek za przewóz promem. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.6. a) Pismo Dyrektora Zarządu Dróg 

Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim dotyczące porozumienia z Gminą Miejską 

Nieszawa w sprawie warunków i zasad organizacji  i wykonywania przeprawy promowej 

przez rzekę Wisłę w mieście Nieszawa w ciągu drogi powiatowej nr 2049C Nieszawa – 

Brzeźno. 

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych przedłożył projekt porozumienia z Gminą Miejską 

Nieszawa w sprawie warunków i zasad organizacji  i wykonywania przeprawy promowej  

w roku 2023. W treści porozumienia jest zapisane, że Powiat Aleksandrowski zobowiązuje 

się przekazać Gminie Miejskiej Nieszawa dotację w wysokości 150.000 zł. Dotacja 

przekazana będzie w terminie 7 dni od dnia podpisania niniejszego porozumienia. W budżecie 

mamy zabezpieczoną kwotę 100.000 zł na ten cel. Porozumienie będzie mogło być podpisane 

dopiero po najbliższej sesji i zwiększeniu przez Radę Powiatu środków finansowych na 

przeprawę promową. 
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Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję zaakceptować przedłożony przez 

Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim projekt porozumienia  

z Gminą Miejską Nieszawa w sprawie warunków i zasad organizacji  i wykonywania 

przeprawy promowej przez rzekę Wisłę w mieście Nieszawa w ciągu drogi powiatowej  

nr 2049C Nieszawa – Brzeźno i je zawrzeć po wyrażeniu zgody przez Radę Miejską 

Nieszawy na przyjęcie zadania do realizacji i zwiększeniu dotacji na ten cel przez Radę 

Powiatu Aleksandrowskiego. Jednocześnie, proponuję wystąpić do Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego o zwiększenie o 50.000 zł, tj. do 150.000 zł dotacji dla Gminy Miejskiej 

Nieszawy na wykonywania przeprawy promowej w 2023 r. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zaakceptował przedłożony przez Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych  

w Aleksandrowie Kujawskim projekt porozumienia z Gminą Miejską Nieszawa  

w sprawie warunków i zasad organizacji  i wykonywania przeprawy promowej przez rzekę 

Wisłę w mieście Nieszawa w ciągu drogi powiatowej nr 2049C Nieszawa – Brzeźno  

i postanowił je zawrzeć po wyrażeniu zgody przez Radę Miejską Nieszawy na przyjęcie 

zadania do realizacji i zwiększeniu dotacji na ten cel przez Radę Powiatu Aleksandrowskiego. 

Jednocześnie, postanowił wystąpić do Rady Powiatu Aleksandrowskiego o zwiększenie  

o 50.000 zł, tj. do 150.000 zł dotacji dla Gminy Miejskiej Nieszawy na wykonywania 

przeprawy promowej w 2023 r. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.6. b) Projekt uchwały Rady Powiatu 

zmieniającej uchwałę nr XXXI/302/2022 z dnia 31 marca 2023 r. w sprawie wprowadzenia 

opłat za przeprawę promową przez rzekę Wisłę w miejscowości Nieszawa i ustalenia stawek 

za przewóz promem. 

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych przedłożył projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie 

wprowadzenia opłat za przeprawę promową przez rzekę Wisłę w miejscowości Nieszawa  

i ustalenia stawek za przewóz promem. Są duże zmiany, proponuje się zlikwidowanie 

wszystkich opłat abonamentowych i ulg, które dotychczas były, tj. dla osób 

niepełnosprawnych, emerytów i rencistów, uczniów i studentów. W przedłożonym przez 

Dyrektora projekcie nie uwzględniono również ulgi dla dzieci do lat 7. Proponuję jednak 

wprowadzić opłatę dla dzieci do lat 7 w wysokości 1 zł. Osoba dorosła będzie płaciła 3 zł. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję zaakceptować projekt uchwały Rady 

Powiatu w sprawie wprowadzenia opłat za przeprawę promową przez rzekę Wisłę  

w miejscowości Nieszawa i ustalenia stawek za przewóz promem, w tym wnieść do Rady o: 

zrezygnowanie z ustalenia stawki opłaty abonamentowej miesięcznej, pozostawienia bez 

zmian stawki opłaty jednorazowej za przewóz pojazdów, ustalenia opłaty za przewóz osób, 

zwierząt, bagażu w wysokości: jedna osoba (pieszy lub rowerzysta) – 3 zł, jedno dziecko do 

lat 7 – 1 zł, jedno zwierzę (powyżej 20 kg) – 3 zł, jedna sztuka bagażu (powyżej 20 kg) – 5 zł, 

i wnieść pod obrady Rady Powiatu Aleksandrowskiego. 
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Kto jest za? Dziękuję. 

 

Zarząd Powiatu, zaakceptował projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie wprowadzenia opłat 

za przeprawę promową przez rzekę Wisłę w miejscowości Nieszawa i ustalenia stawek za 

przewóz promem, w tym wnosi o: zrezygnowanie z ustalenia stawki opłaty abonamentowej 

miesięcznej, pozostawienia bez zmian stawki opłaty jednorazowej za przewóz pojazdów, 

ustalenia opłaty za przewóz osób, zwierząt, bagażu w wysokości: jedna osoba (pieszy lub 

rowerzysta) – 3 zł, jedno dziecko do lat 7 – 1 zł, jedno zwierzę (powyżej 20 kg) – 3 zł, jedna 

sztuka bagażu (powyżej 20 kg) – 5 zł, i postanowił wnieść pod obrady Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim z dnia  

12 kwietnia 2023 r. znak: DUDiM.071.16.2023 wraz z projektem porozumienia z Gminą 

Miejską Nieszawa w sprawie warunków i zasad organizacji  i wykonywania przeprawy 

promowej przez rzekę Wisłę w mieście Nieszawa w ciągu drogi powiatowej nr 2049C 

Nieszawa – Brzeźno oraz  projektem uchwały Rady Powiatu w sprawie wprowadzenia opłat 

za przeprawę promową przez rzekę Wisłę w miejscowości Nieszawa i ustalenia stawek  

za przewóz promem, stanowi załącznik do protokołu. 

Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie wprowadzenia opłat za przeprawę promową przez 

rzekę Wisłę w miejscowości Nieszawa i ustalenia stawek za przewóz promem – II wersja  

z uwzględnieniem opłaty za dziecko do lat 7, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.7. a) Projekt uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę Nr XXXVIII/357/2022 

Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 19 grudnia 2022 r. w sprawie uchwalenia 

budżetu Powiatu Aleksandrowskiego na rok 2023, 

b) Projekt uchwały Rady Powiatu zmieniająca uchwałę Nr XXXVIII/358/2022 Rady 

Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 19 grudnia 2022 r. w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2023 – 2029. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.7. a) Projekt uchwały Rady Powiatu 

zmieniającej uchwałę Nr XXXVIII/357/2022 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia  

19 grudnia 2022 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Aleksandrowskiego na rok 2023. 

 

Pan Mariusz Możdżeń - w związku z otrzymaniem informacji o zmianie wysokości dotacji, 

środków oraz bieżącymi potrzebami zachodzi konieczność dokonania zmian w budżecie 

Powiatu Aleksandrowskiego na rok 2023 w następujący sposób: 

Dochody – ogółem zwiększenie o kwotę 231.731,00 zł w tym:  

1) dział 700, rozdział 70005 Gospodarka mieszkaniowa, §2110 – zwiększenie o kwotę 

13.275,94 zł z przeznaczeniem na pokrycie kosztów sporządzenia wyceny nieruchomości 

oraz wynagrodzenia biegłego; 
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2) dział 752 Obrona narodowa, rozdział 75224, §2120 – zwiększenie o kwotę 2.400,00 zł  

z przeznaczeniem na pobór wojskowy; 

3) dział 754 Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa, rozdział 75411, §2110 - 

zwiększenie o kwotę 54.000,00 zł z przeznaczeniem na wypłatę świadczeń  

i równoważników dla funkcjonariuszy Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej  

w Aleksandrowie Kujawskim; 

4) dział 758 Różne rozliczenia, rozdział 75814, §0920 – zwiększenie o kwotę 58.834,00 zł 

planowanych do uzyskania dochodów z tytułu odsetek od rachunków bankowych powiatu; 

5) dział 801 Oświata i wychowanie, rozdział 80195 – zwiększenie o kwotę 74.960,00 zł,  

z tego: 

- §0970 – zwiększenie o kwotę 27.992,00 zł z tytułu wpływów z przeznaczeniem na wpłatę 

wkładu własnego w ramach wycieczek realizowanych z przedsięwzięcia Ministra Edukacji  

i Nauki pod nazwą: „Poznaj Polskę” - wycieczki w Zespole Szkół nr 2 w Aleksandrowie 

Kujawskim oraz Liceum Ogólnokształcącym w Ciechocinku; 

- §2120 – zwiększenie o kwotę 46.968,00 zł - powyższą dotację otrzymano z przeznaczeniem 

na udzielenie wsparcia finansowego na realizację zadania w ramach przedsięwzięcia 

Ministerstwa Edukacji i Nauki pod nazwą: „Poznaj Polskę” – wycieczki w Zespole Szkół  

nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim oraz Liceum Ogólnokształcącym w Ciechocinku; 

6) dział 852 Pomoc społeczna, rozdział 85205, §2110 – zwiększenie o kwotę 9.000,00 zł  

z przeznaczeniem na prowadzenie programów oddziaływań korekcyjno-edukacyjnych dla 

osób stosujących przemoc w rodzinie w 2023 r., zgodnie z art. 6 ust. 4 pkt 2 oraz ust. 5 

ustawy z dnia 29 lipca 2005 r. o przeciwdziałaniu przemocy w rodzinie (Dz.U. z 2021 r. 

poz.1249) oraz z załącznikiem nr 2 do Krajowego Programu Przeciwdziałania Przemocy  

w Rodzinie na rok 2023; 

7) dokonano zmiany klasyfikacji budżetowej zgodnie z obowiązującymi przepisami; 

8) pozostałych zmian planu dochodów na kwotę 19.261,06 zł dokonano na podstawie analizy 

sprawozdań z wykonania planu dochodów dostosowując w ten sposób plany finansowe 

jednostek organizacyjnych,  tym: 

- dział 750 Administracja publiczna – zwiększenie o kwotę 10.750,06 zł planu finansowego 

Starostwa Powiatowego w Aleksandrowie Kujawskim (m.in. odszkodowanie, sprzedaż 

złomu, rozliczenie czynszu za 2022 r.), 

- dział 852 Pomoc społeczna – zwiększenie o kwotę 8.511,00 zł planu finansowego 

Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie Kujawskim (odszkodowanie, 

zwrot za energię).  

Po dokonaniu zmian planowane dochody budżetu wyniosą 81.361.747,00 zł. 

Wydatki – ogółem zwiększenie o kwotę 231.731,00 zł, w tym po stronie wydatkowej 

dokonano zmian zgodnie z celowym wykorzystaniem otrzymanych środków i dotacji, a także: 

1) dokonano zwiększenia środków o kwotę 50.000,00 zł w planie finansowym Starostwa 

Powiatowego w Aleksandrowie Kujawskim zgodnie z planowanym do zawarcia 

porozumieniem z Gminą Miejską Nieszawa z przeznaczeniem na realizację zadania 

polegającego na prowadzeniu przeprawy promowej. Wysokość dotacji na ten cel w 2023 r. 

wyniesie 150.000,00 zł; 

2) dokonano zwiększenia środków o kwotę 10.424,00 zł dla Zarządu Dróg Powiatowych  

w Aleksandrowie Kujawskim z przeznaczeniem na zakup materiałów do obsługi patchera. 
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3) pozostałych zmian dokonano poprzez uwzględnienie wniosków kierowników/dyrektorów 

jednostek organizacyjnych powiatu związanych z przesunięciami w planach finansowych 

umożliwiając w ten sposób bieżące ich funkcjonowanie.  

Po dokonaniu zmian planowane wydatki budżetu wyniosą 87.283.045,00 zł. 

 

Pani Lidia Tokarska – czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję zaakceptować 

projekt uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę Nr XXXVIII/357/2022 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 19 grudnia 2022 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Aleksandrowskiego na rok 2023 i wnieść pod obrady Rady Powiatu Aleksandrowskiego. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zaakceptował projekt uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę  

Nr XXXVIII/357/2022 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 19 grudnia 2022 r.  

w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Aleksandrowskiego na rok 2023, i postanowił wnieść 

pod obrady Rady Powiatu Aleksandrowskiego. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.7. b) Projekt uchwały Rady Powiatu 

zmieniająca uchwałę Nr XXXVIII/358/2022 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia  

19 grudnia 2022 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Aleksandrowskiego na lata 2023 – 2029. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję zaakceptować projekt uchwały Rady 

Powiatu zmieniającej uchwałę Nr XXXVIII/358/2022 Rady Powiatu Aleksandrowskiego  

z dnia 19 grudnia 2022 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Aleksandrowskiego na lata 2023 – 2029 i wnieść pod obrady Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zaakceptował projekt uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę  

Nr XXXVIII/358/2022 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 19 grudnia 2022 r.  

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego na lata 

2023 – 2029, i postanowił wnieść pod obrady Rady Powiatu Aleksandrowskiego. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Projekt uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę Nr XXXVIII/357/2022 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 19 grudnia 2022 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Aleksandrowskiego na rok 2023, stanowi załącznik do protokołu. 
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Projekt uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę Nr XXXVIII/358/2022 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 19 grudnia 2022 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2023 – 2029, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.8. Wniosek do Przewodniczącego Rady Powiatu Aleksandrowskiego o zwołanie 

sesji Rady Powiatu Aleksandrowskiego w trybie art. 15 ust. 7 ustawy z dnia 5 czerwca 

1998 r. o samorządzie powiatowym (t.j. Dz. U. 2022 r. poz. 1526 ze zm.). 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.8. Wniosek do Przewodniczącego Rady 

Powiatu Aleksandrowskiego o zwołanie sesji Rady Powiatu Aleksandrowskiego w trybie art. 

15 ust. 7 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. o samorządzie powiatowym (t.j. Dz. U. 2022 r. poz. 

1526 ze zm.). 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję wystąpić z wnioskiem  

do Przewodniczącego Rady Powiatu Aleksandrowskiego o zwołanie sesji Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego w trybie art. 15 ust. 7 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. o samorządzie 

powiatowym (t.j. Dz. U. 2022 r. poz. 1526 ze zm.) z następującym porządkiem obrad: 

1. Otwarcie. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Porządek obrad sesji. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie przejęcia zadań z zakresu administracji rządowej związanych  

z kwalifikacją wojskową w latach 2023, 2024 i 2025: 

a) omówienie projektu uchwały – wystąpienie Starosty Aleksandrowskiego: 

b) przedstawienie opinii przez przedstawiciela Komisji Finansowo – Budżetowej,   

c) dyskusja, 

d) podjęcie uchwały. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia opłat za przeprawę promową przez rzekę Wisłę 

w miejscowości Nieszawa i ustalenia stawek za przewóz promem: 

a) omówienie projektu uchwały – wystąpienie Starosty Aleksandrowskiego: 

b) przedstawienie opinii przez przedstawiciela Komisji Finansowo – Budżetowej,   

c) dyskusja, 

d) podjęcie uchwały. 

6. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXXVIII/357/2022 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 19 grudnia 2022 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Aleksandrowskiego na rok 2023: 

a) omówienie projektu uchwały – wystąpienie Starosty Aleksandrowskiego: 

b) przedstawienie opinii przez przedstawiciela Komisji Finansowo - Budżetowej,   

c) dyskusja, 

d) podjęcie uchwały. 

7. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXXVIII/358/2022 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 19 grudnia 2022 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2023 – 2029: 

a) omówienie projektu uchwały – wystąpienie Starosty Aleksandrowskiego: 

b) przedstawienie opinii przez przedstawiciela Komisji Finansowo - Budżetowej,   
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c) dyskusja, 

d) podjęcie uchwały. 

8. Zamknięcie obrad. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, postanowił wystąpić z wnioskiem do Przewodniczącego Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego o zwołanie sesji Rady Powiatu Aleksandrowskiego w trybie art. 15  

ust. 7 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. o samorządzie powiatowym (t.j. Dz. U. 2022 r.  

poz. 1526 ze zm.) z następującym porządkiem obrad: 

1. Otwarcie. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Porządek obrad sesji. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie przejęcia zadań z zakresu administracji rządowej związanych  

z kwalifikacją wojskową w latach 2023, 2024 i 2025: 

a) omówienie projektu uchwały – wystąpienie Starosty Aleksandrowskiego: 

b) przedstawienie opinii przez przedstawiciela Komisji Finansowo – Budżetowej,   

c) dyskusja, 

d) podjęcie uchwały. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia opłat za przeprawę promową przez rzekę Wisłę 

w miejscowości Nieszawa i ustalenia stawek za przewóz promem: 

a) omówienie projektu uchwały – wystąpienie Starosty Aleksandrowskiego: 

b) przedstawienie opinii przez przedstawiciela Komisji Finansowo – Budżetowej,   

c) dyskusja, 

d) podjęcie uchwały. 

6. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXXVIII/357/2022 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 19 grudnia 2022 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Aleksandrowskiego na rok 2023: 

a) omówienie projektu uchwały – wystąpienie Starosty Aleksandrowskiego: 

b) przedstawienie opinii przez przedstawiciela Komisji Finansowo - Budżetowej,   

c) dyskusja, 

d) podjęcie uchwały. 

7. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXXVIII/358/2022 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 19 grudnia 2022 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2023 – 2029: 

a) omówienie projektu uchwały – wystąpienie Starosty Aleksandrowskiego: 

b) przedstawienie opinii przez przedstawiciela Komisji Finansowo - Budżetowej,   

c) dyskusja, 

d) podjęcie uchwały. 

8. Zamknięcie obrad. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 
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Wniosek do Przewodniczącego Rady Powiatu Aleksandrowskiego o zwołanie sesji Rady 

Powiatu Aleksandrowskiego w trybie art. 15 ust. 7 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r.  

o samorządzie powiatowym (t.j. Dz. U. 2022 r. poz. 1526 ze zm.), stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

 

Ad 5.9. Pismo Burmistrza Miasta Aleksandrowa Kujawskiego w sprawie wyrażenia 

zgody na zamontowanie banneru informacyjnego dotyczącego udostępnienia danych 

liczbowych z realizacji Programu „Czyste Powietrze” na elewacji budynku, tj.  

na balkonie sali konferencyjnej – zajęcie stanowiska. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.9. Pismo Burmistrza Miasta 

Aleksandrowa Kujawskiego w sprawie wyrażenia zgody na zamontowanie banneru 

informacyjnego dotyczącego udostępnienia danych liczbowych z realizacji Programu „Czyste 

Powietrze” na elewacji budynku, tj. na balkonie sali konferencyjnej. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję pozytywnie odnieść się do wniosku 

Burmistrza Miasta Aleksandrowa Kujawskiego i wyrazić zgodę  na zamontowanie banneru 

informacyjnego typu LED dotyczącego udostępnienia danych liczbowych z realizacji 

Programu „Czyste Powietrze” na elewacji budynku przy ulicy Słowackiego 8  

w Aleksandrowie Kujawskim, tj. na balkonie sali konferencyjnej. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, na wniosek Burmistrza Miasta Aleksandrowa Kujawskiego z dnia  

4 kwietnia 2023 r. znak: ZNW.4/2023, wyraził zgodę  na zamontowanie banneru 

informacyjnego typu LED dotyczącego udostępnienia danych liczbowych z realizacji 

Programu „Czyste Powietrze” na elewacji budynku przy ulicy Słowackiego 8  

w Aleksandrowie Kujawskim, tj. na balkonie sali konferencyjnej. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Zastępcy Naczelnika Wydziału Organizacji, Kadr i Nadzoru z dnia 11 kwietnia 2023 r. 

znak: OR.Og.2510.24.2023 wraz z pismem Burmistrza Miasta Aleksandrowa Kujawskiego  

z dnia 4 kwietnia 2023 r. znak: ZNW.4/2023 w sprawie wyrażenia zgody na zamontowanie 

banneru informacyjnego dotyczącego udostępnienia danych liczbowych z realizacji Programu 

„Czyste Powietrze” na elewacji budynku, tj. na balkonie sali konferencyjnej, stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.10. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie ogłoszenia dziesiątego przetargu 

ustnego nieograniczonego na sprzedaż budynków garażowych położonych  

w Aleksandrowie Kujawskim przy ul. Wyspiańskiego, stanowiących własność 

Powiatu Aleksandrowskiego. 
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Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.10. Projekt uchwały Zarządu Powiatu  

w sprawie ogłoszenia dziesiątego przetargu ustnego nieograniczonego na sprzedaż budynków 

garażowych położonych w Aleksandrowie Kujawskim przy ul. Wyspiańskiego, stanowiących 

własność Powiatu Aleksandrowskiego. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję podjąć uchwałę w sprawie ogłoszenia 

dziesiątego przetargu ustnego nieograniczonego na sprzedaż budynków garażowych 

położonych w Aleksandrowie Kujawskim przy ul. Wyspiańskiego, stanowiących własność 

Powiatu Aleksandrowskiego, przy obniżeniu cen z dziewiątego przetargu o 10%. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, podjął uchwałę 515/2023 w sprawie ogłoszenia dziesiątego przetargu 

ustnego nieograniczonego na sprzedaż budynków garażowych położonych w Aleksandrowie 

Kujawskim przy ul. Wyspiańskiego, stanowiących własność Powiatu Aleksandrowskiego, przy 

obniżeniu cen z dziewiątego przetargu o 10%. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Geodezji, Rolnictwa i Ochrony Środowiska z dnia 11 kwietnia 

2023 r. znak: GN.Gg.6840.6.2023 wraz z projektem uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 

ogłoszenia dziesiątego przetargu ustnego nieograniczonego na sprzedaż budynków 

garażowych położonych w Aleksandrowie Kujawskim przy ul. Wyspiańskiego, stanowiących 

własność Powiatu Aleksandrowskiego, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.11. Wniosek Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – 

Opiekuńczego w Raciążku o wyrażenie zgody na wszczęcie postępowania o udzielenie 

zamówienia klasycznego o wartości mniejszej niż progi unijne na „Remont balkonów 

budynku D Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego  

w Raciążku z rozbiórką zadaszenia nieczynnego składu opałowego” – zajęcie 

stanowiska. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.11. Wniosek Dyrektora Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku o wyrażenie zgody na 

wszczęcie postępowania o udzielenie zamówienia klasycznego o wartości mniejszej niż progi 

unijne na „Remont balkonów budynku D Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – 

Opiekuńczego w Raciążku z rozbiórką zadaszenia nieczynnego składu opałowego”. 

Wartość zamówienia brutto 798.636,49 zł.  

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję wyrazić zgodę na wszczęcie przez 

Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku 

postępowania o udzielenie zamówienia klasycznego o wartości mniejszej niż progi unijne na 

„Remont balkonów budynku D Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – 

Opiekuńczego w Raciążku z rozbiórką zadaszenia nieczynnego składu opałowego”. 
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Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, wyraził zgodę na wszczęcie przez Dyrektora Samodzielnego Publicznego 

Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku postępowania o udzielenie zamówienia 

klasycznego o wartości mniejszej niż progi unijne na „Remont balkonów budynku D 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku z rozbiórką 

zadaszenia nieczynnego składu opałowego”. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu z dnia 12 kwietnia 2023 r. znak: 

RI.Rz.2720.5.6.2023 wraz z wnioskiem Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku z dnia 11 kwietnia 2023 r. o wyrażenie zgody na 

wszczęcie postępowania o udzielenie zamówienia klasycznego o wartości mniejszej niż progi 

unijne na „Remont balkonów budynku D Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – 

Opiekuńczego w Raciążku z rozbiórką zadaszenia nieczynnego składu opałowego”, stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.12. Protokół z postępowania o udzielenie zamówienia, którego wartość nie 

przekracza 130.000 zł na „Budowę strony internetowej oraz przeprowadzenie audytu 

dostępności cyfrowej strony internetowej” w ramach przedsięwzięcia grantowego  pn. 

„Poprawa dostępności dla osób ze specjalnymi potrzebami w Starostwie Powiatowym  

w Aleksandrowie Kujawskim” w ramach projektu pn. „Dostępny samorząd – granty” 

realizowanego przez Państwowy Fundusz Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych  

w ramach Działania 2.18 Programu Operacyjnego Wiedza Edukacja Rozwój 2014 – 

2020” – II postępowanie – zajęcie stanowiska. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.12. Protokół z postępowania o udzielenie 

zamówienia, którego wartość nie przekracza 130.000 zł na „Budowę strony internetowej oraz 

przeprowadzenie audytu dostępności cyfrowej strony internetowej” w ramach 

przedsięwzięcia grantowego  pn. „Poprawa dostępności dla osób ze specjalnymi potrzebami 

w Starostwie Powiatowym w Aleksandrowie Kujawskim” w ramach projektu pn. „Dostępny 

samorząd – granty” realizowanego przez Państwowy Fundusz Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych w ramach Działania 2.18 Programu Operacyjnego Wiedza Edukacja 

Rozwój 2014 – 2020” – II postępowanie. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję zatwierdzić protokół z postępowania  

o udzielenie zamówienia, którego wartość nie przekracza 130.000 zł na „Budowę strony 

internetowej oraz przeprowadzenie audytu dostępności cyfrowej strony internetowej”  

w ramach przedsięwzięcia grantowego  pn. „Poprawa dostępności dla osób ze specjalnymi 

potrzebami w Starostwie Powiatowym w Aleksandrowie Kujawskim” w ramach projektu pn. 

„Dostępny samorząd – granty” realizowanego przez Państwowy Fundusz Rehabilitacji Osób 
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Niepełnosprawnych w ramach Działania 2.18 Programu Operacyjnego Wiedza Edukacja 

Rozwój 2014 – 2020” – II postępowanie, dokonać wyboru  wykonawcy Trol Intermedia  

Sp. z o.o. z siedzibą we Wronkach z ceną brutto 32.180,49 zł i zawrzeć umowę na wykonanie 

zamówienia. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zatwierdził protokół z postępowania o udzielenie zamówienia, którego 

wartość nie przekracza 130.000 zł na „Budowę strony internetowej oraz przeprowadzenie 

audytu dostępności cyfrowej strony internetowej” w ramach przedsięwzięcia grantowego  pn. 

„Poprawa dostępności dla osób ze specjalnymi potrzebami w Starostwie Powiatowym  

w Aleksandrowie Kujawskim” w ramach projektu pn. „Dostępny samorząd – granty” 

realizowanego przez Państwowy Fundusz Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych  

w ramach Działania 2.18 Programu Operacyjnego Wiedza Edukacja Rozwój 2014 – 2020” – 

II postępowanie, dokonał wyboru  wykonawcy Trol Intermedia Sp. z o.o. z siedzibą  

we Wronkach z ceną brutto 32.180,49 zł i postanowił zawrzeć umowę na wykonanie 

zamówienia. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu z dnia 12 kwietnia 2023 r. znak: 

RI.Rz.2720.2.11.2023 wraz z protokołem z postępowania o udzielenie zamówienia, którego 

wartość nie przekracza 130.000 zł na „Budowę strony internetowej oraz przeprowadzenie 

audytu dostępności cyfrowej strony internetowej” w ramach przedsięwzięcia grantowego  pn. 

„Poprawa dostępności dla osób ze specjalnymi potrzebami w Starostwie Powiatowym  

w Aleksandrowie Kujawskim” w ramach projektu pn. „Dostępny samorząd – granty” 

realizowanego przez Państwowy Fundusz Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych  

w ramach Działania 2.18 Programu Operacyjnego Wiedza Edukacja Rozwój 2014 – 2020” – 

II postępowanie i projektem umowy z wykonawcą, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.13. Pismo Sekretarza Powiatu w sprawie organizacji XVI Powiatowego Rajdu 

Rowerowego – zajęcie stanowiska. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.13. Pismo Sekretarza Powiatu w sprawie 

organizacji XVI Powiatowego Rajdu Rowerowego. 

 

Pani Paulina Smykowska – proszę o wyrażenie zgody na organizację XVI Powiatowego 

Rajdu Rowerowego. Wstępnie termin ustaliliśmy na 11 czerwca 2023 r. Planowana trasa 

Aleksandrów Kujawski – Nieszawa z planowanym postojem i piknikiem przy porcie 

rzecznym w Nieszawie. Koszty zostaną przedstawione w późniejszym terminie, po ich 

skalkulowaniu. Po wyrażeniu zgody przez Zarząd, wystąpimy do Burmistrza Nieszawy  

o udostępnienie miejsca na piknik, zabezpieczenie dostępu do wody, energii elektrycznej.  
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W połowie mają przedstawię szczegółowe informacje w tym zakresie. 

 

Pani Lidia Tokarska – czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję zorganizować 

XVI Powiatowy Rajd Rowerowy w dniu 11 czerwca 2023 r.  na trasie Aleksandrów Kujawski, 

Stawki, Odolion, Ciechocinek, Siarzewo, Nieszawa, Waganiec, Sierzchowo, Raciążek, Ośno 

Drugie, Rudunki, Aleksandrów Kujawski, w tym postój i piknik na placu Generała Hallera 

przy porcie rzecznym w Nieszawie.  

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, postanowił zorganizować XVI Powiatowy Rajd Rowerowy w dniu  

11 czerwca 2023 r.  na trasie Aleksandrów Kujawski, Stawki, Odolion, Ciechocinek, Siarzewo, 

Nieszawa, Waganiec, Sierzchowo, Raciążek, Ośno Drugie, Rudunki, Aleksandrów Kujawski, 

w tym postój i piknik na placu Generała Hallera przy porcie rzecznym w Nieszawie.  

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Sekretarza Powiatu z dnia 12 kwietnia 2023 r. znak: PS.0531.1.2023 w sprawie 

organizacji XVI Powiatowego Rajdu Rowerowego, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.14. Pismo Prezesa Ochotniczej Straży Pożarnej w Ciechocinku o wsparcie 

finansowe z przeznaczeniem na zakup nagród dla drużyn OSP uczestniczących  

w zawodach na torze przeszkód, które odbędą się 27 maja 2023 r. w ramach  

„8 Wojewódzkich Pokazów i Parady Strażackiej – Zlot Samochodów Strażackich  

w Ciechocinku” – zajęcie stanowiska. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.14. Pismo Prezesa Ochotniczej Straży 

Pożarnej w Ciechocinku o wsparcie finansowe z przeznaczeniem na zakup nagród dla drużyn 

OSP uczestniczących w zawodach na torze przeszkód, które odbędą się 27 maja 2023 r.  

w ramach „8 Wojewódzkich Pokazów i Parady Strażackiej – Zlot Samochodów Strażackich  

w Ciechocinku”. 

Wniosek jest o 1.000 zł. Proponuję ufundować nagrody dla drużyn OSP uczestniczących  

w tych zawodach, ale za kwotę niższą. 

 

Pan Andrzej Łozicki – proponuję 600 zł. 

 

Pani Lidia Tokarska – czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję pozytywnie 

odnieść się do wniosku Prezesa Ochotniczej Straży Pożarnej w Ciechocinku i ufundować 

nagrody dla drużyn OSP uczestniczących w zawodach na torze przeszkód, które odbędą się 

27 maja 2023 r. w ramach „8 Wojewódzkich Pokazów i Parady Strażackiej – Zlot 

Samochodów Strażackich w Ciechocinku”, za kwotę 600 zł ze środków zabezpieczonych  

w budżecie powiatu na sport. 
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Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, na wniosek Prezesa Ochotniczej Straży Pożarnej w Ciechocinku, postanowił 

ufundować nagrody dla drużyn OSP uczestniczących w zawodach na torze przeszkód, które 

odbędą się 27 maja 2023 r. w ramach „8 Wojewódzkich Pokazów i Parady Strażackiej – Zlot 

Samochodów Strażackich w Ciechocinku”, za kwotę 600 zł ze środków zabezpieczonych  

w budżecie powiatu na sport. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Sekretarza Powiatu z dnia 12 kwietnia 2023 r. znak: PS.0532.2.2023 wraz z pismem 

Prezesa Ochotniczej Straży Pożarnej w Ciechocinku z dnia 5 kwietnia 2023 r. o wsparcie 

finansowe z przeznaczeniem na zakup nagród dla drużyn OSP uczestniczących w zawodach 

na torze przeszkód, które odbędą się 27 maja 2023 r. w ramach „8 Wojewódzkich Pokazów  

i Parady Strażackiej – Zlot Samochodów Strażackich w Ciechocinku”, stanowi załącznik  

do protokołu. 

 

 

Ad 5.15. Wniosek Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim  

o wyrażenie zgody na wszczęcie postępowania o udzielenie zamówienia klasycznego  

o wartości mniejszej niż progi unijne na zadanie pn. „Poprawa infrastruktury 

drogowej drogi powiatowej nr 2632C ul. Granicznej w Aleksandrowie Kujawskim na 

odcinku od km 0+000 do km 0+920 na terenie powiatu aleksandrowskiego polegająca 

na remoncie” – zajęcie stanowiska. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.15. Wniosek Dyrektora Zarządu Dróg 

Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim o wyrażenie zgody na wszczęcie postępowania  

o udzielenie zamówienia klasycznego o wartości mniejszej niż progi unijne na zadanie pn. 

„Poprawa infrastruktury drogowej drogi powiatowej nr 2632C ul. Granicznej  

w Aleksandrowie Kujawskim na odcinku od km 0+000 do km 0+920 na terenie powiatu 

aleksandrowskiego polegająca na remoncie”. 

Jest to drugie postępowanie, pierwsze zostało unieważnione, ponieważ najniższa oferta 

przekraczała kwotę jaką zamawiający zamierzał przeznaczyć na sfinansowanie tego 

zamówienia. Wartość zamówienia brutto 1.452.320,02 zł. Dyrektor Zarządu Dróg 

Powiatowych wprowadził w tym postępowaniu wymagane wadium w wysokości 14.000 zł.  

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję wyrazić zgodę na wszczęcie przez 

Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim postępowania  

o udzielenie zamówienia klasycznego o wartości mniejszej niż progi unijne na zadanie pn. 

„Poprawa infrastruktury drogowej drogi powiatowej nr 2632C ul. Granicznej  

w Aleksandrowie Kujawskim na odcinku od km 0+000 do km 0+920 na terenie powiatu 

aleksandrowskiego polegająca na remoncie”. 

Kto jest za? Dziękuję. 



35 
 

 

 

 

Zarząd Powiatu, wyraził zgodę na wszczęcie przez Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych  

w Aleksandrowie Kujawskim postępowania o udzielenie zamówienia klasycznego o wartości 

mniejszej niż progi unijne na zadanie pn. „Poprawa infrastruktury drogowej drogi 

powiatowej nr 2632C ul. Granicznej w Aleksandrowie Kujawskim na odcinku od km 0+000 

do km 0+920 na terenie powiatu aleksandrowskiego polegająca na remoncie”. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu z dnia 12 kwietnia 2023 r. znak: 

RI.Rz.2720.5.7.2023 wraz z wnioskiem Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych  

w Aleksandrowie Kujawskim z dnia 11 kwietnia 2023 r. o wyrażenie zgody na wszczęcie 

postępowania o udzielenie zamówienia klasycznego o wartości mniejszej niż progi unijne  

na zadanie pn. „Poprawa infrastruktury drogowej drogi powiatowej nr 2632C ul. Granicznej  

w Aleksandrowie Kujawskim na odcinku od km 0+000 do km 0+920 na terenie powiatu 

aleksandrowskiego polegająca na remoncie”, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 6. Sprawy różne. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do spraw różnych.  

Komisja Polityki Społecznej Rady Powiatu Aleksandrowskiego informuję, że na posiedzeniu 

w dniu 4 kwietnia 2023 r. zapoznała się z bieżącą działalnością Zespołu Szkół Nr 2  

w Aleksandrowie Kujawskim. Proponuję przyjąć do wiadomości informację Komisji Polityki 

Społecznej. Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, przyjął do wiadomości informację Komisji Polityki Społecznej Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 4 kwietnia 2023 r. o zapoznaniu się przez Komisję z bieżącą 

działalnością Zespołu Szkół Nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Informacja Komisji Polityki Społecznej Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 4 kwietnia 

2023 r., stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Pan Mariusz Możdżeń – zwracam uwagę, że Zarząd Powiatu nie zawarł jeszcze umowy  

z Burmistrzem Miasta Aleksandrowa Kujawskiego w zakresie udzielenia dotacji na 

modernizację sali konferencyjnej i kotłowni. Środki na te zadania zostaną przekazane  

w formie dotacji. Miasto Aleksandrów Kujawski ogłasza przetarg na wykonawstwo, zawiera 

umowę z wykonawcą. Trzeba zawrzeć umowę na przekazanie dotacji i Miasto będzie musiało 

się z niej rozliczyć. Miasto ma w budżecie te środki przyjęte jako dotację od powiatu. 
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Pani Lidia Tokarska – proszę uzgodnić to z Burmistrzem Miasta Aleksandrowa 

Kujawskiego i stosowny projekt umowy przedłożyć Zarządowi Powiatu. 

 

 

Ad 7. Inne sprawy wniesione przez członków Zarządu Powiatu. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do innych spraw wniesionych przez członków 

Zarządu. Nie widzę. 

 

 

Ad 8. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Pani Lidia Tokarska – zamykam dzisiejsze posiedzenie Zarządu Powiatu.   

Dziękuję za udział w posiedzeniu.  

Posiedzenie Zarządu Powiatu zamknięte zostało o godzinie 9:39 

 

Protokołowała: Edyta Niedziałek  ........... 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


